
Domare på CC. 

Vi med flera tycker att vi kan ha andra domare än bara Svenska & Utländska uppfödare på CC. 

  

Det finns duktiga domare som tycker om och kan rasen,även om dom inte föder upp vavvor. 

  

Tycker inte det skall bli som på Alfta och Lidköping att domare börjar kasta ut champions med fyror 

(grönt). 

 

Louise Öst & Anita Järneström Nilsen 


